
Wisselwoningen  

Aangaand de wisselwoningen in Ten Post is tijdens het vragenuur op 13 januari door 

wethouder van der Schaaf toegezegd terug te komen op de besluitvorming. 

1. Heeft het college hierover een besluit genomen of gebeurt deze ontwikkeling nog op 

basis van besluiten van de voormalige gemeente Ten Boer? 

Op 20 februari 2018 heeft het college van de gemeente Ten Boer hierover besloten. 

2. Klopt het dat het originele plan slechts om twee keer 30 woningen ging, terwijl er nu 

in totaal 90 wisselwoningen in Ten Post gepland zijn? Zo ja, waarom is van dit 

oorspronkelijke plan afgeweken? 

Ja dit klopt. In het besluit van 20 februari 2018 is er sprake van 2x 30 woningen op twee 

verschillende locaties in het dorp. Door vertragingen in de versterkingsoperatie van de Nye 

Buurt is nu het voornemen meer woningen tegelijk aan te pakken. Dit heeft als gevolg dat er 

meer wisselwoningen nodig zijn. Het gebrek aan wisselwoningen mag nooit de vertragende 

factor zijn voor de versterking. 

  

  

Met vriendelijke groet, 

  

Marieke Eillert 

Bestuursadviseur wethouder van der Schaaf 


